
 

 
 

 

Program: 

1. Přivítání domácí MAS 

2. Kontrola zápisu z minulého jednání KS MAS 

3. Zpráva z jednání výboru NS MAS (Oliva) 

4. Vývoj aktivit NS MAS 

5. Fungování KS MAS a hrazení jeho aktivit a plán činnosti v roce 2017 

6. Strategie CLLD 

7. Informace o IROP SC. 4.2 

8. Různé 

 
Jednání bylo zahájeno v 11:15 hodin 
Přítomny MAS dle prezenční listiny – celkem 9 z 26 MAS, ostatní omluveni. 

 
1. Přivítání domácí MAS 
MAS Boleslavsko, člen Správní rady a starosta města Bakov nad Jizerou Radim Šimáně přivítal účastníky 
jednání Pléna KS MAS Středočeského kraje.  
 
Pan Ivan Dvořák, vedoucí projektu Vizualizace 3D Zvířetice, představil tento projekt. Město Bakov nad 
Jizerou je zřizovatelem Turistického informačního centra Zvířetice. Unikátní projekt Zvířetice 3D vznikl 
jako  velká  vize:  Zprostředkovat dávnou,  již  neexistující  skutečnost prostředky  virtuální  reality  a opět 
spatřit podobu míst, která nenávratně změnila svou původní tvář.  
http://www.zviretice.cz 
 

2. Kontrola zápisu z minulého jednání KS MAS 
Návrh do zápisu do rejstříku = splněno 
 

3. Zpráva z jednání výboru NS MAS (Milan Oliva) 
 Valná hromada 16. 3. 2017= není zatím stanoveno místo jednání 

 Ozvěny Valné hromady = do konce roku 31. 12. 2016 zpracuje Kopecký zadání pro právní analýzu 
„STANOV“,  která  se  bude  zabývat  analýzou  současné  právní  situace  NS  MAS  a  Krajských 
sdružení/pobočných spolků, Pošmurný do 10. 1. 2017 zajistí její zpracování = nereálný termín 

pátek 16. prosince 2016 v 10:00 h – 14:00 h

Místo MAS Boleslavsko, Informační centrum Zvířetice
 

Termín 

Zápis z

jednání Pléna KS MAS Středočeského kraje



 13. – 14. 2. 2017 = dvoudenní Výbor NS MAS (předběžně), kromě členů výboru, může dorazit další 
zájemci o problematiku členové MAS NS MAS; místo bude upřesněno, pozvání přednesl zástupce 
KS JČ T. Novák 

 Probíhala diskuze nad průběhem jednání výboru NS MAS 

 Další  diskuse  se  týkala  složení  Pracovních  skupin;  převažuje  názor,  že  není  nutné  zastoupení 
každého KS MAS, ale spíše aktivních zájemců o práci. PS Vzdělávání preferuje krajské uspořádání. 
Rovněž  se  na  Výboru  NS  diskutovalo  o  nominacích  KS  MAS  do  PS.  Nebude  třeba,  protože 
potřebnost PS si rozhodne nově zvolený Výbor po VH. 

 Ostatní podrobné informace např. k jednotlivým OP apod. je z jednání Výboru NSMAS možné získat 
ze Zápisu viz  http://nsmascr.cz/content/uploads/2016/12/zapis_Výbor_13122016.pdf 

  

4. Vývoj aktivit NS MAS 
Aktivity NS MAS by měli býti od roku 2017 více profesionální, ale přitom zůstat jen servisní organizací 
pro členy NS MAS. Důležité je řešit finanční ohodnocení pracujících členů NS MAS a jeho vedení. 
 

5. Fungování KS MAS a hrazení jeho aktivit a plán činnosti v roce 2017 
Probíhala diskuze nad finanční podporou KS MAS.  
Návrhy: 

1. MAS Svatováclavsko, L. Fleischmann – ano dát peníze, návrh 10 000 Kč 
2. Přemyslovské střední Čechy o.p.s., J. Saifertová – ano dát peníze, domluvit aktivity 
3. Lípa pro venkov, z.s., R. Tvrdík – ano dát peníze 
4. MAS Zálabí, z.s., T. Benešová – ano dát peníze 
5. Mladoboleslavký venkov, z.ú., J. Hlavatý – ano dát peníze, každý dát 1 000 Kč na základní 

platby 
6. Posázaví o.p.s. – ano dát, a rovnou začít 
7. Region Pošembeří o.p.s., M. Oliva – ano dát peníze 
8. MAS Boleslavsko – ano dát peníze 
9. Místní akční skupina SVATOJIŘSKÝ LES, z.s. – ano dát peníze 

 
Omluvené MAS a jejich reakce: 
MAS Sedlčansko – 500–1 500 Kč 
Říčansko – jsou ochotni přispět 
Blaník – nebudou přispívat na KS MAS 
Mezi Hrady – nebudou přispívat na KS MAS 
Polabí – nebudou přispívat na KS MAS 
 
Návrh  na  „Vstupní  servisní  poplatek“  1  000  Kč  KS  MAS.  Všech  9  účastněných  MAS  souhlasilo 
v návrhem  a  doporučují  založit  účet,  poslat  všem  KS  MAS  s výzvou  k zaplacení.  Finance  budou  na 
prvotní úhradu nákladů … ověření podpisu apod. 
První  finanční  náklad  v celkové  výši  327,‐  Kč bude uhrazen B.  Zemanové po  založení  účtu  a připsání 
financí na tento účet. 
 

6. Strategie CLLD 
MAS,  které  mají  již  schválenou  realizaci  SCLLD,  byla  prezentována  příprava  interních  postupů  a 
zpracovávání textů výzev. 
 

7. Informace o IROP SC. 4.2 
Mezi  zúčastněnými  proběhla  výměna  zkušeností  s vykazováním  režijních  a  animačních  nákladů, 
podávání žádostí o průběžné platby a realizaci povinné publicity. 
 

8. Různé 
 Jednání Středočeský ́venkov a CLLD II, Český Šternberk = zpráva o proběhlém semináři 

 Rozpočet 2016, kdy z rozpočtu zmizela položka odměna předsedy? DOTAZ > J. Saifertová 



Info  od  Veroniky  Foltýnové:  položka  odměna  předsedy  v  rozpočtu  není  a  není  tam  už  od  té 
doby,  co  Výbor  po  VH  NS  MAS  schválil  rozpočet  a  jeho  plněním  pověřil  předsedu  a 
místopředsedy.  V. Pošmurný se 100 000 Kč v té tobě vzdal, protože rozpočet byl schodkový a 
takto to bylo předloženo Výboru. 

 Projekt  OPTP  (2016‐2019)  http://nsmascr.cz/projekt‐optp  =  doplnit  informace,  není  zde 
rozpočet, není zde Zpráva o realizaci … 

 Cestovní ruch v rámci Středočeského kraje – kraj zřídí příspěvkovou organizaci, která bude plnit 
funkci krajského destinačního managementu, směrem dolů bude spolupracovat se stávajícími 
DM (Posázaví, Polabí, Bohemia Centralis, Český ráj, Kutnohorsko, Toulava, Brdy) 

 Témata  na  další  setkání  –  Cestovní  ruch  =  dořešit  komunikaci  MAS  a  destinačních 
managementů, během  ledna 2017 schůzka s vedením Destinačních managementů ve 
Středočeském kraji a KS MAS, které chtějí spolupracovat a domluvit se na spolupráci 

 
 
Jednání ukončeno 12 hodin 
Zapsal Václav Pošmurný 

 
Další jednání Pléna KS MAS: 

27. ledna 2017 – Dolnobřežansko, v Regionálním infocentru v Dolních Břežanech 
24. února 2017 (Valná hromada) – Rakovnicko 

31. března 2017 – Podbrdsko 
28. dubna 2017 – Přemyslovské střední Čechy 

26. května 2017 – Svatojiřský les 
23. června 2017 – Střední Polabí 

27. září 2017 – Říčansko 
27. října 2017 – MAS Mezilesí, Enviromentální centrum Cerhenice, Míru 22 

 
 

Kde se ještě setkání KS MAS nekonalo:  
MAS Polabí o.p.s. 

MAS rozvoj Kladenska a Prahy‐západ o.s. 
MAS Brdy z.ú. 

   


